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    ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА  РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

 

  П Р О Т О К О Л № 2 

пленарного засідання 

 

Десята сесія                                                                                           16.05.2017р. 

7 скликання                                                                                             м.Житомир 

10-00 год.                                                

Великий зал засідань районної ради 

     Всього обрано депутатів – 36. 

     У роботі пленарного засідання 10 сесії взяли участь 32 депутати (список 

додається).  

      На початок засідання зареєструвався 31 депутат. 

      Головує   на   пленарному засіданні 10 сесії голова районної ради Крутій С.Г.        

Після оголошення головою районної ради Крутієм С.Г. про початок роботи 

пленарного засідання звучить гімн. 

      У роботі сесії взяли участь: голова, заступник голови райдержадміністрації, 

представники районних управлінь, відділів та служб райдержадміністрації, 

керівники підприємств, установ та організацій району, керівник місцевої 

прокуратури, селищний, сільські голови, голова Станишівської сільської ради 

об’єднаної територіальної громади, представник Тетерівської сільської ради 

об’єднаної територіальної громади, представники громадськості, працівники 

виконавчого апарату районної ради, представники засобів масової інформації 

(список додається). 

       Голова районної ради Крутій С.Г.  вручив відзнаку та грошову допомогу 

Почесному громадянину Житомирського району, ветерану місцевого 

самоврядування Ксендзуку Д. П., Грамоту Верховної Ради України -  керуючій 

справами виконавчого апарату районної ради Подорожній Т. Л., а також 

привітав ювілярів, які відзначили ювілейні дати від днів народжень у 

міжсесійний період: Нижника В.Т., головного лікаря Комунальної установи 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» районної ради та Симончук Ф.В., 

прибиральницю службових приміщень районної ради. 

СЛУХАЛИ: Про лічильну комісію.  

Голова районної ради запропонував обрати лічильну комісію  пленарного 

засідання 10 сесії у складі трьох депутатів відповідно до Регламенту роботи 

районної ради. До складу президії депутатськими фракціями запропоновано 

наступних депутатів:  Мусійчука Р.М., Приставського М.М. та Нечипорук Л.О. 

ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію пленарного засідання 9 сесії у складі 

трьох депутатів: 

1. Уницького Сергій Олександровича. 

2. Приставського Миколу Миколайовича. 

3. Нечипорук Ларису Олексіївну. 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 32. 

«Проти» - 0. 
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«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Головою районної ради повідомлено, що відповідно до Регламенту 

функції секретаріату сесії,  ведення протоколу, вирішення інших питань у 

період засідання  здійснює виконавчий апарат районної ради та відповідно до 

статті 73 Регламенту районної ради пленарне засідання фіксується на 

диктофоні, аудіозапис здійснюють працівники виконавчого апарату районної 

ради. 

        Нагадав депутатам, що у разі виникнення у депутатів конфлікту інтересів 

при розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, депутати мають 

повідомити про це. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний пленарного засідання 10 сесії районної ради.  

                               Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

     Ознайомив із переліком питань, що пропонуються для розгляду на 

пленарному засіданні. Проінформував, що постійними комісіями  розглянуті усі 

проекти рішень, пропозиції та зауваження комісій враховано. До проекту 

порядку денного за пропозиціями постійних комісій включено ряд питань, 

проекти рішень з яких роздані.  

ВИСТУПИЛИ: Парфентієва Т.М., яка повідомила, що депутатська фракція  у 

Житомирській районній раді «Блок Петра Порошенка» вносить пропозицію 

щодо скасування  рішення 9 сесії Житомирської районної ради 7 скликання  

№331 «Про дострокове припинення повноважень депутата районної ради» на 

розгляд 10 сесії районної ради та розглянути його першим. 

       Представник  ГО «Оліївська спілка», виступила із проблемним питанням 

про погодження проекту землеустрою щодо організації території земельних 

часток (паїв), переданих у спільну часткову власність на території Оліївської 

сільської ради. Зазначила, що Житомирська райдержадміністрація не погоджує 

даний проект землеустрою і направила до правоохоронних органів копії 

проектів землеустрою із незрозумілих для них причин. 

 Микитюк С.М., голова Житомирської райдержадміністрації, зазначив, що 

проект землеустрою є  неналежно оформлений, оскільки має багато порушень і 

не може бути погодженим у такому вигляді. На засіданні земельної комісії при 

райдержадміністрації було вирішено відмовити у наданні такого погодження та 

було направлено офіційну відповідь заявникам. З порушеннями, які є в 

документації, можна ознайомитись на офіційному сайті райдержадміністрації. 

Після їх усунення проект буде повторно розглянутий. 

 Давидов А.В., депутат районної ради, вніс пропозицію доповнити 

порядок денний питанням щодо надання безоплатної передачі у комунальну 

власність Левківської сільської ради приміщення Левківської аптеки. 

Повідомив, що Левківська сільська рада  своїм рішенням надала згоду на 

прийняття цього приміщення у власність. Дане питання виникло у зв’язку з 

тим, що в аптеці відсутні медичні препарати, і вона не виконує свої функції. 

Левківська сільська рада готова зробити там капітальний ремонт, погасити всі 

наявні борги, щоб відновити належне функціонування закладу. 
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 Голік Т.І., депутат районної ради, внесла пропозицію від імені 

депутаської фракції ВО «Свобода» доповнити порядок денний питанням про 

зверненням депутатів районної ради 7 скликання щодо недопущення ринкового 

обігу земель сільськогосподарського призначення.  

 Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що питання про звернення 

щодо недопущення ринкового обігу земель сільськогосподарського 

призначення є в порядку денному,  і в ньому потрібно буде лише об’єднати 

ініціаторів такого звернення. 

 Оржехівський В.М., депутат районної ради, запропонував включити до 

такого звернення всіх, хто бажає прийняти участь у його формуванні, оскільки 

багато депутатів проти запровадження такого ринку земель. 

 Гребенюк О.П., депутат районної ради, вніс пропозицію щодо зміни 

черговості розгляду питань та  розглянути питання «Про звернення районної 

організації профспілки працівників освіти щодо скасування контрактної форми 

трудових відносин із керівниками загальноосвітніх навчальних закладів» одним 

із перших у порядку денному. 

 Крутій С.Г., голова районної ради, на виступ Давидова А.В., повідомив, 

що на президії районної ради було вирішено виділити кошти на проведення 

аудиту фінансово-господарської діяльності КП «Центральна районна аптека 

№118», і лише після результатів аудиту будуть вирішуватися питання щодо 

передачі приміщення. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити  наступний порядок денний пленарного засідання 10 

сесії із урахуванням доповнень: 

 

1. Про внесення до порядку денного питання щодо скасування  рішення 9 

сесії Житомирської районної ради 7 скликання  №331 «Про дострокове 

припинення повноважень депутата районної ради». 

          Інформує: Парфентієва Тетяна Миколаївна – депутат районної ради 

 

2. Про інформацію керівника Житомирської місцевої прокуратури про 

результати діяльності на території Житомирського району. 

          Інформує: Грабович Андрій Богданович – керівник  Житомирської 

          місцевої прокуратури 

 

3. Про затвердження Програми надання окремих видів пільг громадянам   

Житомирського району на 2017 рік. 

          Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці  

          та  соціального захисту населення ЖРДА 

 

4. Про затвердження Програми розвитку туризму Житомирського району 

на 2017-2020 роки. 

         Інформує: Яворська Тетяна Петрівна – начальник відділу культури  

         і туризму ЖРДА                            

 

5. Про внесення змін до Програми стабілізації і розвитку АПК 

Житомирського району на період 2016-2020р.р. та затвердження Порядку 

надання з районного бюджету СПД АПК району фінансової підтримки за 
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отримання ними не з їх вини збитків  від дії непереборних природних сил та дії 

інфекційних захворювань в період у 2017-2020 р.р. 

         Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова  

         постійної  комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, 

         земельних відносин та екології 

 

6. Про внесення змін до  Програми розвитку архівної справи в комунальній 

установі «Трудовий архів» Житомирської районної ради  на 2015-2017 роки. 

          Інформує: Кліменко Валерій Миколайович – директор комунальної  

          установи «Трудовий архів» Житомирської районної ради 

 

7. Про внесення змін до рішення про визначення розміру фінансових 

ресурсів на виконання у 2017 році  Програми  про кошти для забезпечення  

виконання депутатських повноважень та порядок їх використання на 2016-2017 

роки. 

         Інформує: Приставський Микола Миколайович - депутат  

         районної  ради 

  

8. Про внесення змін до Програми  забезпечення відкритості в діяльності 

Житомирської районної ради та  Житомирської районної державної 

адміністрації на 2015-2017 роки. 

       Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник                      

       організаційного відділу  

 

9.  Про внесення змін до Програми про кошти для забезпечення виконання 

депутатських повноважень та порядок їх використання на 2016-2017 роки. 

        Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

        виконавчого апарату районної ради 

 

10. Про затвердження переліку об’єктів нерухомого майна територіальних 

громад сіл, селищ Житомирського району. 

        Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

        з питань комунальної власності відділу з юридичних питань,  

        кадрового забезпечення та комунальної власності 

 

11. Про внесення змін до Методики розрахунку і порядку використання 

плати за оренду майна, що є спільною власністю територіальних громад сіл, 

селищ району. 

        Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

        з питань комунальної власності відділу з юридичних питань,  

        кадрового забезпечення та комунальної власності 

 

12. Про внесення змін до рішення 8 сесії районної ради від 15.12.2016р. 

«Про встановлення орендної плати у розмірі 1 грн. на рік». 

        Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  

        з питань комунальної власності відділу з юридичних питань,  

        кадрового забезпечення та комунальної власності 
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13. Про внесення змін до складу Тендерного комітету районної ради. 

         Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу  

         з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної  

         власності 

 

14. Про втрату чинності угод між районною та сільськими радами. 

         Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу  

         з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної  

         власності 

 

15. Щодо скасування рішень районної ради. 

         Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу  

         з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної  

         власності 

 

16. Про внесення змін до рішення 32 сесії районної ради 6 скликання №597 

від 26.03.2015р. та Положення, затверджене ним. 

         Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу  

         з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної  

         власності 

 

17. Про затвердження списку присяжних Житомирського районного суду 

Житомирської області. 

         Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу  

         з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної  

         власності 

 

18. Про затвердження розпоряджень голови районної ради.  

         Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник  

         організаційного відділу  

 

19. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 

оцінки земельної ділянки водного фонду, загальною площею 6,9030 га, яка 

надана  в оренду ПАТ «Житомирський комбінат силікатних виробів»   для 

риборозведення на території Туровецької сільської ради  поза межами 

населеного пункту. 

          Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної    

          комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних  

          відносин та екології 

 

20. Про надання  погодження на отримання спеціального дозволу на 

користування надрами. 

          Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної    

          комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних  

          відносин та екології 
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21.  Про розгляд звернення ТОВ «ГРЕЙ СТОУН». 

          Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної    

          комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних  

          відносин та екології 

 

22. Про припинення Комунального підприємства «Редакція газети 

«Приміське життя» Житомирської районної ради.  

         Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу  

         з юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної  

         власності 

 

23. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

        Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

        управління фінансів ЖРДА 

 

24. Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

        Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

        управління фінансів ЖРДА 

 

25. Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до  Верховної 

Ради України, Житомирської обласної ради, районних рад Житомирської 

області, об’єднаних територіальних громад Житомирської області (щодо 

державного регулювання закупівельної ціни на молоко та підтримки села). 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович – депутат районної ради 

 

26. Про звернення до Прем’єр-Міністра України, Житомирської 

обласної ради, районних рад та об’єднаних територіальних громад 

Житомирської області (щодо скасування постанови Кабінету Міністрів України 

від 25 березня 2015 року № 240 «Про внесення змін у додаток до постанови 

Кабінету Міністрів України від 25 грудня 1996 року № 1548»). 

          Інформує: Мусійчук Роман Миколайович – депутат районної ради 

 

27. Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до  

Верховної Ради України, Житомирської обласної ради, районних рад та 

об’єднаних територіальних громад Житомирської області (монетизації пільг). 

          Інформує: Мусійчук Роман Миколайович – депутат районної ради 

 

28. Інформації про виконання звернень районної ради. 

          Інформує: Білецький Олег Миколайович – заступник голови  

          районної ради 

 

29. Про внесення змін до Програми національно-патріотичного виховання 

дітей та молоді в Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

        Інформує: Лимар Ірина Костянтинівна – завідувач сектору у справах  

        сім’ї, молоді та спорту ЖРДА 
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30. Про підвищення тарифних розрядів педагогічним працівникам 

навчальних закладів та установ освіти, які фінансуються з районного бюджету. 

        Інформує: Золотаренко Петро Григорович – виконуючий обов’язки  

        начальника відділу освіти ЖРДА 

 

31. Про звернення районної організації профспілки працівників освіти 

щодо скасування контрактної форми трудових відносин із керівниками 

загальноосвітніх навчальних закладів. 

        Інформує: Любишкін Олег Віталійович – голова районної організації                 

        працівників освіти Житомирського району  

 

32. Про внесення змін до рішень районної ради «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2016 рік». 

        Інформує: Черняк Антоніна Петрівна  – начальник служби у справах 

        дітей ЖРДА 

 

33. Про внесення доповнень до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою на 2016 – 

2017 роки. 

           Інформує: Палій Ігор Володимирович – начальник центру надання                  

       адміністративних послуг райдержадміністрації 

 

34. Про звернення депутатів Кам’янської районної ради Черкаської 

області, групи аграріїв Житомирського району та Громадських організацій «За 

добробут селян» і «Громадський рух «Кріпаки» щодо ринку земель. 

          Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної    

          комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних  

          відносин та екології 

 

35. Різне. 

 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 31. 

«Проти» - 1. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

  

СЛУХАЛИ: Про  регламент роботи  пленарного засідання  10 сесії. 

                               Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  пленарного засідання 

10 сесії районної ради:  

- для інформації керівника місцевої прокуратури, презентації програм та 

внесення змін до бюджету  -  до 10 хвилин  кожному доповідачу; 

- з інших питань – до 5 хвилин кожному доповідачу; 
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- для виступів, довідок,  пропозицій  та внесення поправок - до  3 хвилин; 

- у разі ухвалення рішення про тимчасове застосування електронної 

системи голосування зробити перерву на 10 хвилин для отримання депутатами 

персональних пультів для голосування; 

- через дві години роботи сесії відповідно до Регламенту зробити перерву 

на 20 хвилин. 

- інші перерви проводити за заявами депутатських фракцій, груп  та  

позафракційних депутатів. 

- після розгляду питань порядку денного надати слово бажаючим для 

внесення пропозицій, зауважень та оголошень. 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 32. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

1.СЛУХАЛИ: Про внесення до порядку денного питання щодо скасування  

рішення 9 сесії Житомирської районної ради 7 скликання  №331 «Про 

дострокове припинення повноважень депутата районної ради». 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до порядку денного, розглянути дане питання 

першим у порядку денному та скасувати рішення 9 сесії Житомирської 

районної ради 7 скликання  №331 «Про дострокове припинення повноважень 

депутата районної ради» та №332 «Про внесення змін до складу постійної 

комісії та президії районної ради». 

  (Рішення № 353  додається). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 31. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Для  участі  у  роботі сесії зареєструвалася депутат районної ради 

Вербило Л.В. В роботі 10 сесії районної ради 7 скликання  бере участь 32 

депутати. 

 

2.СЛУХАЛИ: Про інформацію керівника Житомирської місцевої прокуратури 

про результати діяльності на території Житомирського району. 

          Інформує: Грабович Андрій Богданович – керівник  Житомирської 

місцевої прокуратури 

(Текст інформації додається до протоколу). 

В обговоренні взяли участь: депутати районної ради: Козел В.В.,Давидов 

А.В., Стах В.М., головний редактор газети «Сільське життя» Івановський В.І. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію керівника Житомирської місцевої прокуратури про 

результати діяльності на території Житомирського району  взяти до відома. 

(Рішення № 354  додається). 
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За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 32. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, який вніс пропозицію 

внести зміни до черговості розгляду питань порядку денного та розглянути  

питання «Про звернення районної організації профспілки працівників освіти 

щодо скасування контрактної форми трудових відносин із керівниками 

загальноосвітніх навчальних закладів» третім у порядку денному. 

 

СЛУХАЛИ: Про зміну питань порядку денного. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до порядку денного та розглянути питання «Про 

звернення районної організації профспілки працівників освіти щодо скасування 

контрактної форми трудових відносин із керівниками загальноосвітніх 

навчальних закладів» третім у порядку денному. 

 За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 32. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

3.  СЛУХАЛИ: Про звернення районної організації профспілки працівників 

освіти щодо скасування контрактної форми трудових відносин із керівниками 

загальноосвітніх навчальних закладів. 

Інформує: Любишкін Олег Віталійович – голова районної організації                 

                  працівників освіти Житомирського району  

     Звернувся до районної ради від імені профспілки працівників освіти щодо 

скасування контрактної форми трудових відносин із керівниками 

загальноосвітніх навчальних закладів району, аргументуючи це тим, що дана 

форма трудових відносин районною радою була запроваджена всупереч 

чинному законодавству. Також скасувати рішення районної ради про 

запровадження такої форми трудових відносин із керівниками загальноосвітніх 

навчальних закладів району та вважати цих працівників такими, що працюють 

на умовах безстрокових трудових договорів.  

ВИСТУПИЛИ: Оржехівський В.М., депутат районної ради, запитав чи може 

районна профспілка працівників освіти назвати приклад порушень 

взаємовідносин між депутатами та керівниками загальноосвітніх закладів. 

        Парфентієва Т.М., депутат районної ради, запитала чому профспілки, 

вважаючи рішення районної ради щодо запровадження контрактної форми 

трудових відносин із керівниками загальноосвітніх навчальних закладів 

незаконним, не зверталися до суду про скасування цього рішення. 

 Любишкін О.В., голова районної організації працівників освіти 

Житомирського району, відповів, що профспілки зверталися у прокуратуру. 
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Також наголосив на тому, що директорам було обіцяно покращення умов праці, 

але цю обіцянку не виконано. 

     Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зазначила, що відповідно до 

постанови  Кабінету Міністрів України №827 від 13.10.2015р. призначення 

керівників навчальних закладів здійснюється за результатами конкурсного 

відбору, що проводиться відповідно до Порядку, затвердженого цією 

постановою, шляхом укладення контракту. 

     Хіміч О.А., заступник голови Житомирської обласної організації профспілки 

працівників освіти і науки, проінформувала, що профспілки намагались 

виправити цю ситуацію без судових органів, а зазначена депутатом районної 

ради Парфентієвою Т.М. постанова стосується лише державних навчальних 

закладів. Наголосила на тому, що відповідно до Закону України «Про загальну 

середню освіту» призначення керівників загальноосвітніх навчальних закладів 

здійснюється Органом управління освітою за погодженням із органом 

місцевого самоврядування (районною радою). Зауважила, що районна рада має 

узгодити свої рішення із чинним законодавством. 

     Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, підтримав депутата районної 

ради Парфентієву Т.М. та зазначив, що у п.3 Постанови зазначено: 

«Рекомендувати органам місцевого самоврядування з урахуванням Порядку, 

затвердженого цією постановою, визначити протягом місяця процедуру 

призначення керівників загальноосвітніх навчальних закладів комунальної 

форми власності за результатами конкурсного відбору». Окрім того, 

проінформував, що на сайті  Міністерства освіти та науки України є новий 

проект закону «Про освіту», в якому передбачена виключно контрактна форма 

трудових відносин. Наголосив на тому, що контрактна форма трудових 

відносин є у багатьох районах України, у т.ч. Житомирській області. 

      Крутій С.Г., голова районної ради, запитав, чому профспілка не зверталася 

до правоохоронних органів та суду щодо скасування рішення районної ради, 

якщо вважала, що воно порушує чинне законодавство.  

       Оржехівський В.М., депутат районної ради, вніс пропозицію прийняти 

інформацію виступаючих до відома та звернутися до відповідних органів за 

роз’ясненням. 

      Стах В.М., депутат районної ради, зазначив, що у постанові зазначено, що 

конкурс проводиться на трьох умовах: утворення нового навчального закладу, 

наявність вакантної посади керівника навчального закладу та прийняття 

рішення щодо припинення (розірвання) трудового договору (контракту) з 

керівником навчального закладу - зазначена депутатом Парфентієвою Т.М. 

постанова немає ніякого відношення до ситуація, яка склалась. Сказав, що 

нинішній склад депутатського корпусу районної ради, голови районної ради та 

райдержадміністрації підтримують пропозицію щодо переукладення на новий 

термін контрактів із більшістю нині діючих директорів закладів,  лише по 

кількох особах є певні об’єктивні питання.  Повідомив, що депутатська фракція  

Всеукраїнської Чорнобильської Народної партії «За добробут та соціальний 

захист народу» голосуватиме за скасування контрактної форми трудових 

відносин із керівниками загальноосвітніх закладів району. Щодо скасування 

рішень районної ради, проінформував, що районна рада може скасовувати 

будь-які рішення, ухвалені нею, якщо вони не мають обтяжливих обставин.  
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Результати голосування за те, щоб скасувати контрактну форму трудових 

відносин із керівниками загальноосвітніх навчальних закладів району та 

вважати керівників загальноосвітніх навчальних закладів району такими, що 

працюють на умовах безстрокових трудових договорів:  

«За» - 15. 

«Проти» - 11. 

«Утримались» - 6. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

ВИРІШИЛИ: За результатами поіменного голосування рішення не прийнято. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми надання окремих видів пільг 

громадянам   Житомирського району на 2017 рік. 

          Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та  

соціального захисту населення райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Затвердити Програму надання окремих видів пільг громадянам   

Житомирського району на 2017 рік. 

 

 (Рішення № 355 та  Програма  додаються).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

«За» - 32. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми розвитку туризму Житомирського 

району на 2017-2020 роки. 

         Інформує: Рогов  Олег Володимирович –  керівник любительського 

об’єднання комунального закладу «Районний будинок культури» 
 Ознайомив із проектом програми та зазначив, що доповнення та 

зауваження, внесені постійною комісією з питань бюджету і комунальної 

власності, враховані.      

ВИРІШИЛИ: Затвердити Програму розвитку туризму Житомирського району 

на 2017-2020 роки. 

 (Рішення № 356 та Програма додаються). 

               За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів. 

«За» - 31. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми стабілізації і розвитку АПК 

Житомирського району на період 2016-2020 роки та затвердження Порядку 

надання з районного бюджету СПД АПК району фінансової підтримки за 
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отримання ними не з їх вини збитків  від дії непереборних природних сил та дії 

інфекційних захворювань в період у 2017-2020 роки. 

         Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної  

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин та 

екології       

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до Програми стабілізації і розвитку АПК 

Житомирського району на період 2016-2020 роки та затвердити Порядок 

надання з районного бюджету СПД АПК району фінансової підтримки за 

отримання ними не з їх вини збитків  від дії непереборних природних сил та дії 

інфекційних захворювань в період у 2017-2020 роки. 

 (Рішення № 357 та Порядок додаються). 

          За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 28. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 4. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до  Програми розвитку архівної справи в 

комунальній установі «Трудовий архів» Житомирської районної ради  на 2015-

2017 роки. 

          Інформує: Кліменко Валерій Миколайович – директор комунальної          

установи «Трудовий архів» Житомирської районної ради 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до  Програми розвитку архівної справи в 

комунальній установі «Трудовий архів» Житомирської районної ради  на 2015-

2017 роки. 

 (Рішення № 358 додається). 

               За результатами поіменного голосування рішення прийнято 

одноголосно: 

«За» - 32. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

8. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення про визначення розміру 

фінансових ресурсів на виконання у 2017 році  Програми  про кошти для 

забезпечення  виконання депутатських повноважень та порядок їх 

використання на 2016-2017 роки. 

         Інформує: Приставський Микола Миколайович - депутат районної  ради 

 Повідомив, що сума  у розмірі 20 000 грн., визначена попереднім 

рішенням,  не в повній мірі задовольняє потребу у забезпеченні виконання 

депутатських повноважень, зокрема для надання матеріальних допомог 

жителям району.        

ВИСТУПИЛИ: Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, повідомив, що у 

такому збільшенні немає сенсу, оскільки кошти на таке збільшення будуть 
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спрямовані із депутатської квоти у 30% (відповідно до рішення сесії), тим 

самим зменшивши цю квоту. Наголосив на тому, що кожен депутат має повне 

право направити кошти із квоти у 30% на надання матеріальних допомог 

жителям району. 

Результати поіменного голосування за те, щоб внести зміни до рішення про 

визначення розміру фінансових ресурсів на виконання у 2017 році  Програми  

про кошти для забезпечення  виконання депутатських повноважень та порядок 

їх використання на 2016-2017 роки: 

«За» - 14. 

«Проти» - 12. 

«Утримались» - 6. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.    

 Рішення не прийнято.     

Результати поіменного голосування додаються. 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення не прийнято, проект 

рішення відхилено. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми  забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та  Житомирської районної державної 

адміністрації на 2015-2017 роки. 

       Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник                     

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до Програми  забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та  Житомирської районної державної 

адміністрації на 2015-2017 роки. 

 (Рішення № 359 додається). 

         За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 31. 

«Проти» - 1. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

  

10. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми про кошти для забезпечення 

виконання депутатських повноважень та порядок їх використання на 2016-2017 

роки. 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, проінформував, що пункт 7 

Програми пропонується доповнити абзацом, згідно якого «Видатки по 

зарахуванню (пересиланню)  поштових переказів (адресних матеріальних 

допомог громадянам) проводяться за рахунок коштів, спрямованих на 

утримання виконавчого апарату районної ради». 

ВИРІШИЛИ: Внести запропоновані зміни до Програми про кошти для 

забезпечення виконання депутатських повноважень та порядок їх використання 

на 2016-2017 роки. 

 (Рішення № 360 додається) 
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 За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 31. 

«Проти» - 1. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про затвердження переліку об’єктів нерухомого майна 

територіальних громад сіл, селищ Житомирського району. 

        Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та 

комунальної власності виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Затвердити перелік об’єктів нерухомого майна територіальних 

громад сіл, селищ Житомирського району. 

(Рішення №361 додається) 

         За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 32. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0 

Результати поіменного голосування додаються. 

          

12. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Методики розрахунку і порядку 

використання плати за оренду майна, що є спільною власністю територіальних 

громад сіл, селищ району. 

        Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та 

комунальної власності виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Внести запропоновані зміни до до Методики розрахунку і 

порядку використання плати за оренду майна, що є спільною власністю 

територіальних громад сіл, селищ району. 

(Рішення №362 додається) 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 32. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 8 сесії районної ради від 15 

грудня 2016 року «Про встановлення орендної плати у розмірі 1 грн. на рік». 

        Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та 

комунальної власності виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Внести запропоновані зміни до рішення 8 сесії районної ради від 

15 грудня 2016 року «Про встановлення орендної плати у розмірі 1 грн. на рік». 
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 (Рішення № 363 додається). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 32. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до складу Тендерного комітету районної 

ради. 

         Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Внести запропоновані зміни до складу Тендерного комітету 

районної ради. 

(Рішення № 364 додається). 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 32. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

15. СЛУХАЛИ: Про втрату чинності угод між районною та сільськими радами. 

          Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Скасувати угоди про взаємодію між районною радою та 

Тетерівською, Корчацькою, Денишівською, Буківською, Станишівською, 

Ліщинською, Луківською, Пісківською, Туровецькою та Зарічанською 

сільськими радами сьомого скликання у зв’язку із їх реорганізацією та 

ліквідацією. 

 (Рішення № 365 додається) 

      За результатами поіменного голосування рішення одноголосно: 

«За» - 32. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

16.СЛУХАЛИ: Щодо скасування рішень районної ради. 

          Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради  

ВИРІШИЛИ: Скасувати рішення 20 сесії районної ради 6 скликання від 

27.11.2013р. № 415 «Про перегляд та затвердження списків народних 

засідателів», рішення 29 сесії районної ради 6 скликання від 25.11.2014р. №544 
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«Про внесення змін до рішення 20 сесії районної ради 6 скликання від 

27.11.2013р. № 415 «Про перегляд та затвердження списків народних 

засідателів»,  рішення 5 сесії районної ради 7 скликання від 29.04.2016р.  №90 

«Про внесення змін до рішення 29 сесії районної ради 6 скликання від 

25.11.2014р. №544», у зв’язку із ліквідацією інституту «народних засідателів». 

(Рішення № 366 додається) 

       За результатами поіменного голосування рішення одноголосно: 

«За» - 32. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

17. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 32 сесії районної ради 6 

скликання №597 від 26 березня 2015 року та Положення, затверджене ним. 

        Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до рішення 32 сесії районної ради 6 скликання 

№597 від 26 березня 2015 року та Положення, затверджене ним. 

 (Рішення № 367 додається) 

     За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 31. 

«Проти» - 1. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

18. СЛУХАЛИ: Про затвердження списку присяжних Житомирського 

районного суду Житомирської області. 

          Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Затвердити список присяжних Житомирського районного суду 

Житомирської області. 

(Рішення № 368 додається) 

      За результатами поіменного голосування рішення одноголосно: 

«За» - 32. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

19. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови районної ради.  

         Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник організаційного 

відділу  виконавчого апарату районної ради        
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ВИРІШИЛИ: Затвердити розпорядження голови районної ради. 

(Рішення № 369 додається) 

      За результатами поіменного голосування рішення одноголосно: 

«За» - 32. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

20. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації з нормативної 

грошової оцінки земельної ділянки водного фонду, загальною площею 6,9030 

га, яка надана  в оренду ПАТ «Житомирський комбінат силікатних виробів»   

для риборозведення на території Туровецької сільської ради  поза межами 

населеного пункту. 

          Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної    

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин та 

екології 

          Проінформував, що постійною комісією було рекомендовано відкласти 

розгляд даного питання, оскільки, на думку постійної комісії, нормативна 

грошова оцінка даної земельної ділянки, площею 6,9030 га, занижена – 

становить всього 79 424,79 грн (а це 1,15 грн. за 1 м2), що значно зменшить 

надходження до бюджету Станишівської ОТГ. 

ВИСТУПИЛИ: Микитюк  С.М., голова Житомирської райдержадміністрації, 

який зазначив, що райдержадміністрацією проведена інвентаризація всіх 

наявних на території району водних об’єктів та проаналізовано договори 

оренди по них і встановлено, що по окремих об’єктах орендна плата становить 

всього 50-60 грн. на рік. Зазначив, що нормативна грошова оцінка по земельній 

ділянці водного фонду, яка надається  в оренду ПАТ «Житомирський комбінат 

силікатних виробів», є цілком реальною. 

        Прокопчук Н.А., представник ПАТ «Житомирський комбінат силікатних 

виробів»,  повідомила, що їх підприємство постійно допомагає як 

Станишівській, так і Туровецькій сільським радам: і коштами і будівельними 

матеріалами. 

      Цьмох О.Р., заступник Станишівської сільського голови, зазначив, що ПАТ 

«Житомирський комбінат силікатних виробів» дійсно завжди надає 

різноманітну спонсорську допомогу територіальній громаді і попросив 

затвердити дану технічну документацію з нормативної грошової оцінки. 

      Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що підприємство допомагає 

Станишівській сільській раді, проте вантажні автомобілі, що йому належать, 

перевозять високовагові вантажі  по дорогах району, зокрема по території 

Левківської сільської ради. Припустив, що, оскільки дане підприємство 

здійснює основну частину його діяльності на території Житомирського району, 

а його вантажні автомобілі руйнують дороги, у т.ч. і у населених пунктах 

Житомирського району, то підприємству доцільно було б перереєструватись в 

Житомирському районі, щоб надходили податки до бюджетів цих сільських 

рад. 
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      В обговоренні також взяли участь: заступник голови районної ради, 

Білецький О.М., депутати районної ради: Козел В.В., Нижник В.Т. 

 

      Результати поіменного голосування про затвердження технічної 

документації з нормативної грошової оцінки земельної ділянки водного фонду, 

загальною площею 6,9030 га, яка надана  в оренду ПАТ «Житомирський 

комбінат силікатних виробів»   для риборозведення на території Туровецької 

сільської ради  поза межами населеного пункту: 

«За» - 9 . 

«Проти» -7. 

«Утримались» - 14. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 2.        

Результати поіменного голосування додаються. 

ВИРІШИЛИ: За результатами поіменного голосування рішення не прийнято 

та відповідно до вимог ст.70 Регламенту районної ради 7 скликання проект 

рішення вважається відхиленим. 

 

21. СЛУХАЛИ: Про надання  погодження на отримання спеціального дозволу 

на користування надрами (щодо отримання спеціального дозволу ТОВ «Інвест-

Забудовник» на користування надрами з метою геологічного вивчення 

земельної ділянки Луківської ділянки піску, що розташована на відстані 14 км у 

південно-східному напрямку від села Лука на території Станишівської сільської 

ради, площею 8 га). 

          Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної   

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин та 

екології 

        Проінформував, що постійна комісія з питань розвитку агропромислового 

комплексу, земельних відносин та екології не погодила даний проект рішення, 

оскільки відсутнє погодження Станишівської сільської ради, та рекомендувала 

його на розгляд президії. На президії представник Станишівської сільської ради 

повідомив, що 12 травня сесією сільської ради прийнято рішення направити 

питання на доопрацювання з виїздом на місце.  

ВИРІШИЛИ: Направити на доопрацювання. 

  За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 28. 

«Проти» - 1. 

«Утримались» - 1. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 2. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

22. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення ТОВ «ГРЕЙ СТОУН». 

          Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної  

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин та 

екології 
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 Повідомив, що земельна комісія погодила проект рішення із 

зауваженням: надати на засідання президії витяги із  Державного земельного 

кадастру про земельні ділянки -  дані оновлені витяги  були надані  

представником ТОВ «ГРЕЙ СТОУН» на засідання президії.  

ВИРІШИЛИ: Не заперечувати щодо отримання Товариством з обмеженою 

відповідальністю «ГРЕЙ СТОУН» спеціального дозволу на геологічне 

вивчення,  в тому числі, дослідно-промислову розробку ділянки Покостівського 

родовища гранодіоритів за межами с. Покостівка Житомирського району 

Житомирської області, площею 4 га.  

 (Рішення № 370 додається) 

 За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 28. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 (Гребенюк О.П., Медведюк О.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 2 (Кліменко В.М., Мусійчук Р.М.).        

Результати поіменного голосування додаються. 

 

23. СЛУХАЛИ: Про припинення Комунального підприємства «Редакція газети 

«Приміське життя» Житомирської районної ради.  

         Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – начальник відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної  власності          

ВИРІШИЛИ: Припинити Комунальне підприємство «Редакція газети 

«Приміське життя» Житомирської районної ради в результаті реорганізації 

шляхом перетворення редакції членами її трудового колективу у суб’єкт 

господарювання Товариство з обмеженою відповідальністю. 

(Рішення № 371 додається). 

  За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 30. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 2.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

24. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

   Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів ЖРДА 

ВИРІШИЛИ: Затвердити розпорядження голови райдержадміністрації від 

27.04.2017  № 270 «Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік» 

(Рішення № 372 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 30. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 2 (Мусійчук Р.М., Кліменко В.М.).       

Результати поіменного голосування додаються. 
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25. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління 

фінансів ЖРДА 

(Текст доповіді додається до протоколу) 

ВИСТУПИЛИ: Оржехівський В.М., депутат районної ради, вніс пропозицію із 

500,0 тис. грн., спрямованих на виконання заходів Програми розвитку АПК, 

залишити лише 200,0 тис. грн. (лізингові платежі), а залишок коштів 

спрямувати на: Василівську ЗОШ І-ІІІ ст. у сумі 150,0 тис. грн., а решту 150,0 

тис. грн. на інші цілі. 

 Стах В.М., депутат районної ради, відповів Оржехівському В.М., що кошти 

на виконання заходів, передбачених Програмою розвитку АПК – це квота 

голови райдержадміністрації і він має вносити пропозиції. 

 Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що ці кошти залишаться на 

рахунку управління агропромислового розвитку РДА. Наголосив на тому, що  

пропозиції щодо розподілу коштів необхідно вносити заздалегідь - за 20 

робочих днів. 

   Стах В.М., депутат районної ради, попросив включити два депутатських 

звернення щодо виділення коштів для Кам’янської ЗОШ І-ІІІ ст. в сумі 17 000 

грн. та  15 000 для Березівської ЗОШ І-ІІІ ст. 

      Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зазначила що  є погодження 

фракції БПП, щодо використання коштів депутата Вербило Л.В. у сумі 20 000 

грн. та  221 331 грн., і попросила їх включити до рішення. А також зачитала 

своє звернення щодо внесення змін до призначення коштів у сумі 16 000 грн., а 

саме: спрямувати їх у Новогуйвинську селищну раду на придбання спортивного 

інвентарю. Висловила свою позицію стосовно пільгових перевезень у району та 

наголосила на тому, що потрібно вживати заходів для встановлення 

перевізниками в автобусах валідаторів, які ут.ч. допоможуть з’ясувати  і 

реальну кількість пільговиків.  

       Стах В.М., депутат районної ради, зауважив, що Тетерівська сільська рада 

ОТГ витрачає сільський бюджет виключно на свою громаду, то чому ж інші 

сільські ради мають ділитися з нею своїми власними коштами (чому бідніші 

мають ділитися з багатими)? 

        Дєньга В.А., депутат районної ради, висловив зауваження щодо виділення 

коштів на Тетерівську сільську раду, оскільки до районного бюджету уже 1,5 

роки не надходять податки з цієї території. Вніс пропозицію, щоб кошти 

виділені з вільного залишку, дозволити спрямувати на Тетерівську ОТГ, а 

решта коштів, які будуть отримані з перевиконання бюджету , в т.ч. і наявні 

66 000 грн., не прямовувати на Тетерівську ОТГ. 

 Гречко А.К., депутат районної ради, підтримав депутата Дєньгу В.А., та 

запропонував, що такі обмеження не стосувалися 20 000 грн., виділених на 

виконання депутатських повноважень, а саме на надання матеріальних 

допомог. 

 Стах В.М., депутат районної ради, зазначив, що Тетерівська ОТГ має прямі 

відносити з державним бюджетом тратить всі наявні кошти на с. Тетерівку, а 

більшість сіл громади та їх громадяни залишаться без допомог. 

      Крутій С.Г., голова районної ради, відповідно до рішення постійної комісії з 
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питань бюджету і комунальної власності поставив на голосування окремо 

питання про виділення коштів Тетерівській сільській раді та окремо загальне 

питання про внесення змін до районного бюджету. 

 

Результати голосування за те, щоб виділити кошти Тетерівській сільській 

раді з районного бюджету (за рахунок коштів вільного залишку раойнного 

бюджету): 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 28. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 3.       

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИРІШИЛИ: 1) Виділити кошти Тетерівській сільській раді з районного 

бюджету. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 28. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 3.       

Результати поіменного голосування додаються. 

 

                          2) Внести зміни до районного бюджету на 2017 рік із 

урахуванням доповнень. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 30. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 2.       

Результати поіменного голосування додаються. 

(Рішення № 373 із додатками додається). 

 

26. СЛУХАЛИ: Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до  

Верховної Ради України, Житомирської обласної ради, районних рад 

Житомирської області, об’єднаних територіальних громад Житомирської 

області (щодо державного регулювання закупівельної ціни на молоко та 

підтримки села). 

ВИРІШИЛИ: Схвалити текст звернення до  Верховної Ради України, 

Житомирської обласної ради, районних рад Житомирської області, об’єднаних 

територіальних громад Житомирської області (щодо державного регулювання 

закупівельної ціни на молоко та підтримки села)  

(Рішення № 374 та текст звернення  додаються). 
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    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 29. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 3.       

Результати поіменного голосування додаються. 

 

27. СЛУХАЛИ: Про звернення до Прем’єр-Міністра України, Житомирської 

обласної ради, районних рад та об’єднаних територіальних громад 

Житомирської області (щодо скасування постанови Кабінету Міністрів України 

від 25 березня 2015 року № 240 «Про внесення змін у додаток до постанови 

Кабінету Міністрів України від 25 грудня 1996 року № 1548»). 

ВИРІШИЛИ: Схвалити текст звернення до  Прем’єр-Міністра України, 

Житомирської обласної ради, районних рад та об’єднаних територіальних 

громад Житомирської області (щодо скасування постанови Кабінету Міністрів 

України від 25 березня 2015 року № 240 «Про внесення змін у додаток до 

постанови Кабінету Міністрів України від 25 грудня 1996 року № 1548») 

(Рішення № 375 та текст звернення  додаються). 

     За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 28. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 4.       

Результати поіменного голосування додаються. 

 

28.СЛУХАЛИ: Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до  

Верховної Ради України, Житомирської обласної ради, районних рад та 

об’єднаних територіальних громад Житомирської області (щодо монетизації 

пільг). 

ВИРІШИЛИ: Схвалити текст звернення до Верховної Ради України, 

Житомирської обласної ради, районних рад та об’єднаних територіальних 

громад Житомирської області (щодо монетизації пільг) з урахуванням 

доповнень.   

(Рішення № 376 та текст звернення  додаються). 

   За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 29. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 3.       

Результати поіменного голосування додаються. 

 

29.СЛУХАЛИ: Інформації про виконання звернень районної ради. 

           Інформує: Білецький Олег Миколайович – заступник голови районної 

ради 
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ВИРІШИЛИ: Взяти дані інформації до відома. 

   За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 29. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 3. 

Результати поіменного голосування додаються. 

      

30.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми національно-патріотичного 

виховання дітей та молоді в Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

        Інформує: Лимар Ірина Костянтинівна – завідувач сектору у справах 

сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до Програми національно-патріотичного 

виховання дітей та молоді в Житомирському районі на 2016-2020 роки 

 (Рішення № 377 додається) 

     За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 28. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 4.       

 Результати поіменного голосування додаються. 

 

31. СЛУХАЛИ:  Про підвищення тарифних розрядів педагогічним 

працівникам навчальних закладів та установ освіти, які фінансуються з 

районного бюджету. 

        Інформує: Золотаренко Петро Григорович – виконуючий обов’язки 

начальника відділу освіти райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Підвищити тарифні розряди педагогічним працівникам 

навчальних закладів та установ освіти, які фінансуються з районного бюджету. 

(Рішення № 378 додається) 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 28. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» - 4.       

 Результати поіменного голосування додаються. 

 

32.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішень районної ради «Про внесення 

змін до районного бюджету на 2016 рік». 

        Інформує: Черняк Антоніна Петрівна  – начальник служби у справах 

дітей райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до рішень районної ради «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2016 рік». 

(Рішення № 379 додається) 
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        За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 29. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 3.       

       Результати поіменного голосування додаються. 

 

33. СЛУХАЛИ:  Про внесення доповнень до районної Програми по 

забезпеченню здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, 

визначених законами України та делегованих Житомирською районною радою 

на 2016 – 2017 роки. 

           Інформує: Палій Ігор Анатолійович – начальник центру надання                 

адміністративних послуг райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Внести доповнення  до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою на 2016 – 

2017 роки. 

(Рішення № 380 додається) 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 29. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 3.       

Результати поіменного голосування додаються. 

                                   

34.СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Кам’янської районної ради Черкаської 

області, групи аграріїв Житомирського району та Громадських організацій «За 

добробут селян» і «Громадський рух «Кріпаки» щодо ринку земель. 

          Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович – голова постійної   

комісії з питань розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин та 

екології 

        Ознайомив із текстами звернень депутатів Кам’янської районної ради 

Черкаської області, групи аграріїв Житомирського району та Громадських 

організацій «За добробут селян» і «Громадський рух «Кріпаки» щодо 

недопущення ринку земель в України. Повідомив, що постійна комісія з питань 

розвитку агропромислового комплексу, земельних відносин та екології 

підтримує дані звернення. Проінформував, що на розгляд районної ради 

вноситься узгоджений проект звернення із врахуванням пропозицій, зазначених 

вище підприємств, установ та організацій. 

ВИСТУПИЛИ: Голік Т.І., керівник депутатської фракції ВО «Свобода», 

зачитала текст звернення депутатської фракції Житомирської районної ради ВО 

«Свобода» щодо недопущення прийняття закону про ринковий обіг земель 

сільськогосподарського призначення в Україні. 

     Вербилюк Ю.Ф., громадський активіст із с. Ліщин, звернувся до депутатів 

районної ради з клопотанням підтримати звернення щодо недопущення 
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прийняття закону про ринковий обіг земель сільськогосподарського 

призначення в Україні. 

ВИРІШИЛИ: 1) Підтримати звернення депутатів Кам’янської районної ради 

Черкаської області, групи аграрії Житомирського району, громадської 

організації «За добробут селян» та депутатської фракції Житомирської 

районної ради ВО «Свобода» щодо недопущення прийняття закону про 

ринковий обіг земель сільськогосподарського призначення в Україні. 

                        2) Звернутися до Верховної Ради України щодо недопущення  

ринку  земель сільськогосподарського призначення в Україні.  

(Рішення № 381 та текст звернення додаються). 

     За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 30. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 2. 

 Результати поіменного голосування додаються. 

 

35.СЛУХАЛИ: Різне.  

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, оголосив про урочисті 

заходи  з нагоди відкриття районного етапу Всеукраїнської військово-

патріотичної гри «Джура», які відбудуться 17 травня 2017 року о 10 год. 30 хв. 

на спортивному стадіоні в с.Зарічани, а також запросив усіх присутніх на 

районні змагання «Краще спортивне село Житомирського району 2017 року»  з 

гирьового спорту, шашок, футболу, тенісу настільного, перетягування канату, 

які  відбудуться 20 травня на спортивній базі Глибочицької школи. 

       Парфентієва Т.М., депутат районної ради, оголосила про включення 

Стасюка Р.В. до складу депутатської фракції «Блок Петра Порошенка» у 

Житомирській районній раді, а також проінформувала про те, що йде процес 

розформування Житомирського інститут культури, на балансі якого перебуває 

приміщення старого ДНЗ у смт. Новогуйвинське. Наголосила на тому, що 

районна рада має забрати дане приміщення у комунальну власність району та  з 

часом передати Новогуйвинській селищній раді. 

       Гарбарчук О. М., представник Коднянської територіальної громади, з 

проханням про  виділення коштів на завершення будівництва школи у с.Кодня. 

        Козел В.В., депутат районної ради, повідомив, що йде процес об’єднання 

громад,  і майбутня громада зможе подати проект по добудові цього 

приміщення до Державного фонду регіонально розвитку та будівництва з 

метою отримання фінансування з державного бюджету. 

         Микитюк С.М., голова районної державної адміністрації, зазначив що 

відкриття садочків у минулому році  у сільських радах були за рахунок коштів 

сільських рад, з районного бюджету був незначний внесок, а закінчення цього 

об’єкту районному бюджету не під силу, окрім того замовником по даному 

об’єкту є Департамент містобудування, архітектури, будівництва та ЖКГ 

Житомирської ОДА, тому і виконання договірних зобов’язань покладено на 

зазначений департамент.   
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        Булак В.В., директор ТОВ «Забудовник», повідомив, що районною радою 

частково виділено кошти у лютому цього року на даний об’єкт (1 млн. 50 тис. 

грн.), але до цього часу ТОВ «Забудовник» цих коштів не отримав – вони 

акумульовані на рахунках облдержадміністрації (Замовника). 

       Голік Т.І., депутат районної ради, подякувала своїм колегам за надану 

матеріальну допомогу на операцію жителю с.Сінгури Степаненку А. та 

звернулася з проханням допомогти ще, оскільки йому потрібна операція 

(протезування) і на другій нозі – його батьки пенсіонери і не мають змоги 

оплачувати операцію власними коштами.  

 

 

          Десяту сесію головою районної ради Крутієм С.Г. оголошено закритою. 

  

 

 

          Звучить гімн. 

 

 

 

 

 

Голова районної ради                                                                С.Г. Крутій        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Протокол склала:  

                        Ю.О. Мірошниченко 


